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ZÁPIS 

z 18. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 8. 2. 2021 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

Přítomno: 18 

Přítomno přes Microsoft Teams: 1 – Ing. Lenka Dobešová 

Omluveni: 1 – Ing. Vlastimil Kocanda 

Přišli později: 1 – Ing. František Šlapanský 16:03 hodin 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Andrea Stejskalová 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Květoslava Kotková, Mgr. Petr Lang 

Návrhová komise: František Hlaváč, Ing. Milan Jelínek, Marie Štolpová, Pavlína Tkaná 

 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 18. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov 

v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., o obcích, 
ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno v zasedací 
místnosti 17 členů Zastupitelstva města a Ing. Lenka Dobešová je připojena přes Microsoft Teams. 

Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. 

Z dnešního zasedání se omluvil Ing. Kocanda. Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni 
obdrželi e-mailem, případně zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvláště. Máte někdo 
další doplnění programu?  
 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 

3. Rozpočtová opatření č. 1 - 2/2021  

4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
6. Návrh Dodatku č. 1 – Směrnice č. 10/2019 – Schvalovací pravomoci orgánů města a 

zřízených PO  

7. Smlouva o zastavení pohledávek z pojistného plnění  



18. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 8. 2. 2021 

 2 

8. Smlouva o poskytnutí finančního příspěvku na akci Moravský Krumlov – rekonstrukce 

vodovodu ul. Rakšická  
9. Dodatek č. 5 ke zřizovací listině příspěvkové organizace SmMK  

10. Služby města Moravský Krumlov  

11. Korespondence  

12. Různé 

13. Diskuze 

14. Závěr 
 

 

Dodatečný materiál: 
1. Kupní smlouva – Pozemek pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, Moravský Krumlov 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 

PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Byli navržení tito zapisovatelé zápisu: Ing. Andrea Stejskalová, Jana Nahodilová  

 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Mgr. Květoslava Kotková, Mgr. Petr Lang 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele: Ing. Andrea Stejskalová, Jana Nahodilová 

ověřovatele Mgr. Květoslava Kotková, Mgr. Petr Lang. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 

PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Příchod – Ing. František Šlapanský – 16:03 hodin 

 

Nyní je zastupitelů 20 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: František Hlaváč, Ing. Milan Jelínek, Marie 
Štolpová, Pavlína Tkaná 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi: František Hlaváč, Ing. Milan Jelínek, 
Marie Štolpová, Pavlína Tkaná 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 

PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu.  
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2. Interpelace 

 

 

 

STAROSTA – na zámku a výstavních prostorech jste se byli dnes ve většině podívat. Konstatuji 
k tomu, že návrh smlouvy o zápůjčce Slovanské epopeje s hlavním městem Prahou přišel v pátek. 
Dnes jsem jej odeslal naší právní kanceláři, předpokládám, že bude doplněn a následně o návrhu 
bude jednat zastupitelstvo města. Je to překlopený návrh smlouvy o smlouvě budoucí, jistě si 
vybavíte to zmrzlé zastupitelstvo v atriu. Zároveň jednáme o provozu SE (Slovanská epopej) 
s tím, že na pracovním setkání, které jsme měli, byl navržen postup, který ctíme. Zastřešující 
organizace bude Městské kulturní středisko, které si specializované věci související s provozem, 

bude najímat. Následně bude tento materiál součástí smlouvy, kterou budeme projednávat. 
Předpokládám během 14 dní až 3 týdnů, abychom to mohli posunout dál. Tímto si Vás dovoluji 
informovat, že bude svoláno nad rámec oznámených zastupitelstvech 19. zasedání ZM, které 
bude v rychlém horizontu. Toto zastupitelstvo bude ke dvěma bodům – SE smlouva, provozování 
a druhým bodem, kdy asistentka, paní Nahodilová, Vám během zítřejšího dne rozešle materiál, 
jehož název „Studie investiční a provozní náročnosti na víceúčelové sportovní centrum při 
Základní škole Ivančická, Moravský Krumlov“. Jedná se o investiční záměr, který jsme nechali 
zpracovat na základě žádosti o zřízení třídy s rozšířenou výukou tělesné výchovy na této škole. 
Tento týden máme domluvenou schůzku s vedením školy ohledně organizace této třídy 
s rozšířenou výukou tělesné výchovy, tak abychom to zařadili od září 2021. Prosím, pozorně si 
prostudujte materiál, který dostanete. Považuji tento materiál za pracovní. Existuje dotační titul, 
který pokrývá až 90 % nákladů. Součástí toho materiálu je studie hospodárnosti nebo provozní 
studie, ale je tam i určitý náčrt, který říká, co vše by tam mohlo být. Vnímejte to jako prostorovou 
variantu, co tam lze všechno vyřešit. Posílám Vám tuto studii, protože to považuji za velmi 
atraktivní a pokud by se to podařilo, tak by to mohlo být velmi zajímavé kvůli sportovnímu 
zaměření. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty města k probíhajícím jednáním. 

 

 

 

 

3. Rozpočtová opatření č. 1–2/2021 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2021. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2021 provedené Radou města 
Moravský Krumlov. 
 

 

 

4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 
 

 

 

5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

Ing. ŠLAPANSKÝ František – na 39. jednání Rady města byly přijaty Zásady k veřejné 
finanční podpoře. Nezachytil jsem termíny, a jak se to bude dále odvíjet. Prosil bych o postup, o 
nějakou stručnou informaci do kdy se mají podávat žádosti? 

STAROSTA – v této chvíli běží tří měsíční lhůta pro vyhlášení těchto titulů. V polovině března 
bude ukončeno a pak bude zahájen sběr žádostí. V této chvíli je možné podávat žádosti. 
Ing. ŠLAPANSKÝ František – děkuji.  
Bc. DOUBEK Radovan – bod č. 31 z 39. schůze. Je tam uvedeno, že se jedná o nějaký dodatek 
ke smlouvě o dílo na zakázku rekonstrukce objektu Sokolovny. Čeho se to týká a co se tam bude 
dělat? Sokolovnu před rokem a něco nám tady jakási kancelář vysvětlovala, že nemá cenu 
rekonstruovat.  
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STAROSTA – společnost ASA expert je společnost, která projektovala celkovou rekonstrukci 
objektu Sokolovny. Na základě jejich projektu se opravil celý topný systém, zateplil se a před tím 
byla opravena z důvodu havárie tělocvična. Nyní se jedná o opravu kinosálu, projekt se musí 
aktualizovat podle současné platné legislativy, a tak abychom mohli požádat o dotaci na opravu 

kinosálu. Objevil se možný dotační titul, který by šel na tuto akci použít.  
Bc. DOUBEK Radovan – takže se bude jednat o obnovu kinosálu? Jestli tomu dobře rozumím, 
takže bude opět kinosál?  

STAROSTA – spíše, než kinosál to bude divadelní sál. Pokud se ptáš na kino, tak.  
Bc. DOUBEK Radovan – zajímá mě využití.  
STAROSTA – bude to společenský sál se zaměřením na divadlo.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 39 z 39. schůze RM konané dne 7. 12. 2020, 
 Usnesení č. 40 ze 40. schůze RM konané dne 11. 1. 2021, 
 Usnesení č. 41 ze 41. schůze RM konané dne 25. 1. 2021. 

 

 

 

6. Návrh Dodatku č. 1 – Směrnice č. 10/2019 – Schvalovací pravomoci orgánů města a 
zřízených PO – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  

 

 

Odchod – Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – 16:12 hodin (přerušení spojení přes Microsoft Teams) 
 

Nyní je zastupitelů 19 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 ke Směrnici č. 10/2019 – Schvalovací 
pravomoci orgánů města a zřízených PO v předloženém znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, 
Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA 

Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Příchod – Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – 16:14 hodin 

Nyní je zastupitelů 20 

7. Smlouva o zastavení pohledávek z pojistného plnění – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 

starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o zastavení pohledávek z pojistných smluv č. ZP-

P2/10953/13/LCD se subjektem: Česká spořitelna, a.s., Praha 4, Olbrachtova 1929/62, 140 
00, IČ 45244782 v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 

Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

8. Smlouva o poskytnutí finančního příspěvku na akci Moravský Krumlov – rekonstrukce 

vodovodu ul. Rakšická – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, starosta města  
 

 

 

STAROSTA – zde poprosím pana místostarostu jako předkladatele.  
MÍSTOSTAROSTA – je to standardní smlouva, kterou se Svazkem uzavíráme, pokud se jedná 
o nějakou opravu jejich infrastruktury na našem území. Poslední taková, byla smlouva navýšení 
kapacity ČOV Zámecká. Jde o část vodovodu, který se nerekonstruuje v rámci přeložky. Na 
začátku etapy je naplánována přeložka, která je v komunikaci, tak aby šla mimo komunikaci, 
další větší část je pod chodníkem, který budeme v rámci Rakšické také kompletně rekonstruovat. 
Vzhledem k tomu, že tam už nyní k nějakým poruchám dochází, tak je nejvhodnější čas 
rekonstrukci udělat. Svazek s tím počítá. Při projektování ulice Rakšická vyprojektovali i opravu 
tohoto vodovodu a vzhledem k tomu, že máme relativně vysokou spotřebu vody na obyvatele, tak 

podíl Svazku se pohybuje kolem 60 % z té investice. 
Mgr. LANG Petr – já bych měl jenom dotaz, možná zbytečný. Všiml jsem si, že v důvodové 
zprávě není uvedeno, že by to kontroloval nějaká advokátní kancelář. Chtěl jsem se tedy zeptat, 
protože hned v tom prvním bodě úvodní smlouvy je, že jsme členem Svazku. My tady řešíme, 
jestli jsme členem či nejsme členem Svazku, a když se tady vlastně k tomu zavazujeme, tak aby 

to nebylo pak bráno, že jsme členy Svazku. Možná to je zbytečné, ale rád bych se na to zeptal.   
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STAROSTA – děkuji za ten dotaz, a právě naopak. Pořád je platné usnesení zastupitelstva města, 
které říká, že vystupujeme ze Svazku. Na to, abychom z toho Svazku vystoupili, jsme podali 

několik žalob. Ani jedna žaloba v této chvíli nebyla úspěšná. Máme podání u Krajského soudu na 
to, zda jsme členy Svazku nebo nejsme. Vyčkáme na vyjádření Krajského soudu, kdy neumím 
odhadnout časový horizont. V této chvíli, a tím, že jsme loni zaplatili členské příspěvky i za tři 
roky zpátky, tak jsme považování za členy Svazku. Pokud by Krajský soud rozhodl, že nejsme 
členy, tak by i tato smlouva a její finance byly součástí vzájemného vyúčtování. 
Mgr. LANG Petr – jen, abychom tou smlouvou zase neposílili.  
STAROSTA – ne, pořád je platné to usnesení, které jsme přijali. Svazek to ví. V této chvíli to je 
nejjednodušší cesta, jak zrekonstruovat vodovod na ulici Rakšická.  
Mgr. LANG Petr – děkuji. 
Bc. DOUBEK Radovan – ten můj dotaz směřoval stejným směrem jako od pana Langa. Spíš 
jsem chtěl podotknout, jestli by nebylo lepší, abychom úhradu toho vodovodu uhradili radši celý 
my. Než abychom se zavázali k tomu VaK, aby nevznikly nějaké spory, konflikty ohledně toho, 
když se budeme muset vyrovnávat atd. Ale ty jsi na to prakticky odpověděl. Děkuji.  
STAROSTA – děkuji za ten dotaz.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku na realizaci 
investiční akce „Moravský Krumlov – rekonstrukce vodovodu ul. Rakšická“ se subjektem: 
Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, 674 01 Třebíč, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, 
Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA 

Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

 

 

STAROSTA – jenom drobná odbočka. Všichni jste si všimli, že se rekonstruuje ulice Palackého. 
Je ve třech etapách. Mělo by být hotovo do půlky srpna. Myslím si, že je všem obyvatelům vše 
jasně vysvětleno. Samozřejmě, že to je určitá komplikace nejen v denním životě, ale i půlroční 
omezení. Zároveň informace k ulici Nádražní. V této chvíli byla ukončena digitalizace celé 
vozovky a bude probíhat projektování celé komunikace.  
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9. Dodatek č. 5 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Služby města Moravský Krumlov 
– předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  

 

 

STAROSTA – jedná se o bytovým dům se sociálními byty. Aktualizujeme Zřizovací listinu.   
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 5 ke Zřizovací listině ze dne 28. 1. 2002 
příspěvkové organizace zřízené městem Moravský Krumlov (zřizovatel), jíž je Služby města 
Moravský Krumlov, příspěvkové organizace, IČ: 008 39 043, kterým se aktualizuje 
(rozšiřuje o nově nabytý majetek) Příloha č. 1 ke Zřizovací listině, v níž je vymezen majetek 
určený příspěvkové organizaci k hospodaření, tj. majetek ve vlastnictví zřizovatele, který se 
předává příspěvkové organizaci k hospodaření, a to o následující nemovitou věc: pozemek 
p. č. 254/1 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 2 581 m2, jehož součástí je stavba 
bytového domu č. p. 97, zapsaný na LV č. 10001 pro k.ú. a obec Moravský Krumlov, okres 
Znojmo, vedený u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, Katastrální pracoviště 
Znojmo, a pověřuje starostu města Moravský Krumlov podpisem uvedeného Dodatku č. 5 
ke Zřizovací listině ze dne 28. 1. 2002, a zajištěním uložení listiny do sbírky listin 
obchodního rejstříku vedeného Krajským soudem v Brně. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí schválená Pravidla pro přidělování a užívání 
sociálních bytů. 

 

 

10. Služby města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

1. Pozemky  
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STAROSTA – vše je podrobně popsáno v předloženém materiálu.  
Mgr. STRIEGLER Tomáš – jenom taková drobnost. Tam je napsáno, že tato nabídka platí do 
31. 1. 2021, ale asi jsme s ním domluveni, že když to schválíme později. Zastupitelstvu to asi 

nevadí, že. 
MÍSTOSTAROSTA – předpokládám, že jsme mu dali vědět po radě města, že to bude 
předloženo do zastupitelstva. Nic by nemělo bránit tomu, aby když to schválí zastupitelstvo, se to 
zrealizovalo.  

  

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p. č. 4375/10 o výměře 76 m2, druh 

pozemku trvalý travní porost a pozemek p. č. 4380/12 o výměře 19 876 m2, druh pozemku 

trvalý travní porost, vedené na LV 1077 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu 486 829 Kč 
 a pověřuje starostu města 

podpisem kupní smlouvy v předloženém znění. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

2. Nebytové prostory 

 

 

STAROSTA – rada města na svém jednání 25. 1. 2021 rozhodla o odpuštění dvou měsíčních 
nájmů podnikatelům v nebytových prostorách ve vlastnictví města, kteří podali žádost do 
programu COVID – Nájemné Výzva 2. Jedná se o podporu drobného podnikání. Myslím si, že 
všichni chápeme složitost této situace, která je všude kolem nás.  
 

 

PhDr. KOŠÍČEK Jan – hlásí podjatost.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí postup RM ve věci odpuštění dvou měsíčních nájmů 
(01-02/2021) podnikatelům nebytových prostor ve vlastnictví města Moravský Krumlov, 
kteří podali žádost do programu COVID – Nájemné Výzva 2. 
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11.  Korespondence  

 

 

a) Zpráva o činnosti za rok 2020 – Osadní výbor Rokytná – Ing. Lenka Dobešová, 
předsedkyně OSV 

 

 

Nepodařilo se zvukové spojení s Ing. Dobešovou.  
 
STAROSTA – rád bych vyjádřil poděkování oběma osadním výborům, jak v Rokytné, tak 
v Polánce. Poprosím Ing. Procházky a také Ing. Šlapanského, o předání poděkování všem členům 
za jejich činnost.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou zprávu OSV Rokytná o činnosti za rok 
2020. 

 

 

12. Různé 

 

 

K DNEŠNÍMU DNI NEBYLY DODÁNY ŽÁDNÉ MATERIÁLY DO BODU RŮZNÉ. 
 

 

DODATEČNĚ 

 

1. Kupní smlouvy – Pozemky pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, Moravský Krumlov – 

předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 

 

STAROSTA – z důvodu zajištění lékařské péče v Moravském Krumlově schválilo zastupitelstvo 
města na svém 15. zasedání konaném dne 21. 9. 2020 nabídnout ke koupi pozemek č. 36, p. č. 
3483/129, v k. ú. Moravský Krumlov, stomatologům působících v ordinaci na nám. T. G. 
Masaryka 35 a pověřilo starostu města dalším jednáním ve věci. Tady bych chtěl poděkovat Mgr. 
Juránkovi a Ing. Stejskalové za výpomoc v těchto jednáních. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy se Smlouvou o správě kupní ceny 
na prodej pozemku p. č. 3483/129, o výměře 1 171 m2  

, za 
cenu 1 416 910 Kč včetně DPH, v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem 
této smlouvy. 



18. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 8. 2. 2021 

 12 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod pozemku p. č. 3483/129, v k. ú. Moravský Krumlov 
z evidence majetku Služeb města Moravský Krumlov do evidence Města Moravský 
Krumlov. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK 
Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., 

MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  

 

 

13. Diskuze 

 

 

Bc. DOUBEK Radovan – jak jsme se dnes byli podívat na zámku, co se tam děje a neděje. Pan 
místostarosta nás seznámil se situací, jak to bude s parkováním. Vlastně, že parkoviště, které je 
vedle zámku by mělo být vybudované zejména pro autobusy. Já bych měl takovou připomínku 
nebo podnět. Proč nedat osobní vozidla do nádvoří? Proč by nemohli parkovat tam? Pokud by se 
to tam pěkně vydláždilo, samozřejmě prostřední část bych viděl spíše zatravněnou. Někde po 
obvodu těch zdí. Neviděl bych to jako špatnou plochu pro parkování, pro návštěvníky.  
STAROSTA – je to varianta, o které se také přemýšlí. Není to vůbec uzavřené. To je jedna 
z věcí, která se ukáže během provozu. Jestliže to bude nutné, tak si myslím, že rozumným 
způsobem dá zcela jednoznačně vyřešit. Z jedné brány bude nájezd, z druhé brány výjezd. 
Autobusy, tam nebudou parkovat. Ty by měly pouze vyložit a naložit, a odjet na parkovací místo, 
které bude v prostoru autobusového nádraží, případně u Kuwopy, u haly, kterou jsme koupili. 
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Základem je, aby turisté vystoupili, prohlédli si SE a prošli městem. Provoz ukáže, co je vhodné 
udělat a co není.   
Mgr. LANG Petr – chci se zeptat, s tou Kuwopou to je nějak dojednáno? 

STAROSTA – předjednáno.  
Mgr. LANG Petr – takže nám to budou pronajímat? 

STAROSTA – je to předjednáno. S panem ředitelem jsme se o tom bavili a výstup byl takový, že 
řekněte, co vlastně chcete a my až to budeme vědět celé, tak mu to řekneme a určitě se 
domluvíme. Je tam velmi dobrá spolupráce. 
MÍSTOSTAROSTA – já bych na to jenom navázal. Protože už v této chvíli již při opravě ulice 
Palackého jsme je již oslovili s tím, že jestli by tam nemohlo být záložní parkoviště. Vyšli nám 
maximálně vstříc, takže si myslím, že jsme schopni se s nimi domluvit.  

HORÁK Michal, DiS. – když jsme u toho parkování, tak bych měl dvě otázky. Při opravě ulice 
Palackého, jestli máme spočítáno, zda se tam bude jednat o navýšení stávající kapacity 
parkovacích míst, a pokud možno o kolik? Jestli už teď máme představu, kolik bude volných 
parkovacích míst, čistě určeno pouze pro návštěvníky zámku atd.? Mám, na mysli osobní auta, 
včetně třeba té Kuwopy, počítám ulice Zámecká, Palackého plus na chvíli náměstí. Jestli to 
máme nějakým způsobem spočítáno.   
STAROSTA – odpovím nejprve na parkování při výstavě na zámku. Je to namyšleno, tak, že 
každý, kdo půjde na výstavu, tak by si měl lístek zakoupit v předprodeji. Součástí toho 
objednávkového systému bude i možnost objednání si parkovacího místa na nějakou určitou 
dobu. To nám jednoznačně vygeneruje, o co je a není zájem. Během nějaké doby se to upraví. 
Předpokladem je, že se SE otevře v jarních měsících. Je možné, že se to z důvodu COVID 
přesune. Do srpna bude probíhat zkušební provoz. V této době bude ukončena oprava ulic 
Rakšická, Palackého, oprava jižní křídla. Tento zkušební provoz bude využíván zejména občany 
města Moravský Krumlov. V letních měsících se rozběhne objednávkový systém. Chtěl jsem Vás 
všechny poprosit, abyste si ve svých diářích poslední víkend v srpnu zapsali jako víkend, kdy 
dojde ke slavnostnímu koncertu u příležitosti návratu SE. Bude se to jmenovat tzv. Secesní 
víkend. V rámci této oslavy se předpokládá Vaše aktivní účast. Od té doby by měl naplno běžet 
celý provoz. Během zkušebního provozu doladíme veškeré tyto parkovací potřeby. Předpokládá 
se varianta, kterou nastínil pan Doubek. Ještě je prostor za zámkem, jestli ho využít. Jednou se to 
už využívalo. Na Palackého, to předám slovo panu místostarostovi. Zde bude jednosměrný 
provoz. Po opravě ulice Palackého bude navazovat oprava nám. Klášterní a ulice Školní, 
Komenského. Takže se celý provoz ve vnitřním městě zklidní a mělo by to přispět ke kvalitnější 
dopravě ve vnitřním městě.  
MÍSTOSTAROSTA – spočítané, to přesně nemám, takže úkol pro mě. Budou to nějaké desítky, 
ale nižší desítky. Diskutujeme o tom, jak to bude u Sokolovny, možná tam bude primární 
parkoviště, které by bylo třeba i placené, tak jak to je třeba na náměstí. To je jen prvotní nástřel, 
tak nyní asi směřujeme. Samozřejmě i varianta nádvoří je silně zvažována.  
MAKOVICKÝ Tomáš – já jenom k doplnění k té varianty, co se týče parkování v zámeckém 
parku. Jak je tam nyní úložný prostor pro stavební firmy. Když by se tam zrealizovalo parkoviště, 
tak zároveň bychom mohli zabít dvě mouchy jednou ranou. Protože pokud se vrátí zpět do 
Krumlova Rock Heart, tak bychom tam měli perfektní taneční parket. To jenom tak na 
odlehčenou.  
STAROSTA – děkuji. Rock Heart se do Krumlova určitě už nevrátí, ale vrátí se Rock Castle. 

Týden před „Secesními slavnostmi“ Krumlov opět potemní. Hlavním hostem bude skupina 

Sabaton.  
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Bc. DOUBEK Radovan – já jsem se jenom poškrabal na hlavě. Bez dotazu, prosím.  
ČEMERKA Jiří, ředitel Služeb města Moravský Krumlov – dobrý den, dámy a pánové. Já 
bych chtěl touto formou poděkovat zastupitelům za příspěvky z města, které sloužily 
k rekonstrukci bývalé budovy TaZ. Chtěl bych Vám oznámit, že předminulý týden proběhla 
kolaudace budovy. Koncem dubna, začátkem května se do této budovy přestěhuje bývalá Správa 
majetku města a už by to mělo být vše pod jednou střechou. Prostory bývalé Správy majetku 
města se opraví a měly by být k dispozici na pronájem na nebytové prostory. Ještě jednou děkuji 
za finanční podporu města. Pokud by se někdo chtěl jít podívat, jak to tam vypadá, není problém. 
Zařídíme.  
STAROSTA – děkuji panu řediteli. Já jsem to měl připraveno na závěr diskuze. Tak jak jste se 
dnes byli podívat na zámku, tak se zcela jistě domluvte s ředitelem Čemerkou, abyste se prošli, 
jak vypadá zázemí Služeb majetku města Moravský Krumlov. Je tam kus poctivé práce. Je to 
další hezký kousek Krumlova. Skutečně se běžte podívat. Jak to tam nyní vypadá, a co se tam 
dělo. Já obráceně, děkuji panu řediteli Čemerkovi za tuto práci.   
 

14. Závěr 
 

Pan starosta ukončil jednání v 16:43 hodin 

 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 

 

 

 

        ………………………………….. 
                          Ing. Andrea Stejskalová 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

        ………………………………….. 
         Mgr. Květoslava Kotková 

 

 

 

…………………………………..   
                 Mgr. Petr Lang 

 

 

 

V Moravském Krumlově, dne 10. 2. 2021 
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………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


